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Tak tady se budeme svolavat na akce EXCREMENTU a vubec, tema DRIFTMANIA je ted minulostí a
přelezeme sem. Beda
valda75 26.02.2009 11:42:28

ok. uz su tu kamaradi
tjomas 26.02.2009 13:58:47

perun :-DD
Trefoun 27.02.2009 08:07:02

zdar vsichni, potrebujeme sem dostat vsechny nase klukya, miraz zkus to zajistit, logni
i oldu, Tome co rikas na to video, uz jsi koukal?
Mikeddee 27.02.2009 08:39:19

Zdur Excrementi ... bych byl vopatrnej se svolavanim tady. Vzpominam na Quadmania
sraz v Milovicich a naslednou pozornost Pomahat a Chranit. Ke svolavani doporucuju
radeji Bobovo forum, tam jsou jen provereny lidi. A zejtra jedu ;-)
Trefoun 27.02.2009 10:11:22

Ok Michale máš recht, stejně zustaneme u osvedcené sms akce, nevedel jsem ze se to
posralo pres tohle forum, neda se to forum tady uzavrit? nejak?
Trefoun 27.02.2009 10:15:53

jinak se tesim projedeme si zatáčko zvanou "Valdova žebra" i stoupání zvané "Oldova
poloosa"
Mikeddee 27.02.2009 10:28:08

Trefoun>Ok Michale máš recht, stejně zustaneme u osvedcené sms akce, nevedel jsem
ze se to posralo pres tohle forum, neda se to forum tady uzavrit? nejak?

  Nechci vzbuzovat domenku, ze se to posralo prave prez toto forum, pac dukazy
nejsou. Nicmene opatrnost je na miste a diky privatnim forum je zajistena diskretnost.
Verejnost nam neni naklonena. Toz tak. ;-)  Jinak bych to tu nezamykal: tohle forum
funguje docela dobre a dost veci se tu clovek dovi. Takze pro verejne akce urcite
zachovat!
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Trefoun 27.02.2009 10:29:07

Jedes s nami zitra na motoples?
Mikeddee 27.02.2009 10:35:36

to je ples? nestras mne! jak chci jit hlavne na pivo!  ... coz znamena ano, a dokonce i s
manzelkou
Olda69 27.02.2009 11:21:49

zdar vsichni uz jsem tady taky
tjomas 27.02.2009 17:31:55

prokousal jsem zatim DVD3 a musím říct,že je to pěkný :-DD když se s váma zítra
neožeru tak dokoukám i ty díly předtím :lol:
Mikeddee 27.02.2009 17:50:57

tjomas: vezmes mi ty DVD pro mne zejtra s sebou?
tjomas 27.02.2009 21:39:26

jjjo vezmu
Trefoun 01.03.2009 22:33:35

Chlapci ochutnavka ze soboty je tady, juknete, jinak mě prdnul unašeč z predniho
diferaku, kardanka co vybehla by mela bejt ready, už to mam rozebrany a zejtra to
objednam tak uvidime, byla to ale bomba  
Trefoun 01.03.2009 22:34:36

jo a ještě info už mam pro vas pripraveny dvd IV
tjomas 01.03.2009 22:35:16

jedna kaluž a tolik radosti :-DD příště to mužeme zopakovat.
Trefoun 01.03.2009 22:37:35

aby nam jenom nevyschlo, jo čtyřka dvd je zatim nejlepsi, mas se na co tesit
Trefoun 01.03.2009 22:39:01

nechapu fotku v profilu mam a tady se mi neukazuje }:(
tjomas 01.03.2009 22:39:19

zítra se zastavím, jsem zvědav.no jěště pár dní to snad vydrží (s)
Trefoun 01.03.2009 22:40:27

ok, mam ti to vzit do Bolky?
tjomas 01.03.2009 22:42:38

jjo (y)
mirazmiraz 01.03.2009 22:47:34

Trefoun> pekny skoda, ze jste jeste s nama nejeli dal, protoze jsme jezdili celkem
extremni vyjezdy cca 300 - 500 metru... zajedeme tam nekdy pozdeji...
Trefoun 01.03.2009 22:58:41

no bez toho predku by to asi neslo :´-(
mirazmiraz 01.03.2009 23:02:49
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Excrementi> bavim se s typkama co by jeli do Rumunska, co vy na to? 5-7 dni... Oldo,
Bedo, Valdo, Zdeněčku, Ladiku, Tondo, Dube???  to tema je tady 
http://www.quadmania...etail/?ft=458&fid=14
Trefoun 01.03.2009 23:04:44

koukam na to ale ja mam od kvetna ryby a jachtu a ryby a rodina by uz asi nevydrzela
Trefoun 01.03.2009 23:10:44

kluci excrementi, lognete se jeste na forum www.borgij.com
Trefoun 01.03.2009 23:12:28

to jsou ty hosi co byli na driftmanii
valda75 02.03.2009 16:15:19

no dobre. co mam říkat
valda75 02.03.2009 16:19:56

když pojedete, tak jedu
Olda69 03.03.2009 16:06:49

tak jizdu bych dal tentokrat na nedeli, Zdenda by mi pujcil rendu tak ja to jeste zvazim
tjomas 03.03.2009 17:26:24

zdenda je nepojízdnej.sportem k trvalé invaliditě +o(
Trefoun 06.03.2009 16:05:01

tak jizda bude v nedeli, oldo ty vemes rendu, ja prej valdovu, domluvime to vecer na
pivinku
Trefoun 19.03.2009 10:57:59

Veřejný dopis opravdu všem na téma: PROVOZ ČTYŘKOLEK:  Vážená veřejnosti, 
dovolte mi se vyjádřit k často diskutovanému problému – provoz čtyřkolek a chování
čtyřkolkářů. Myslím že je veřejnost stále masírována televizí, médii a „očitými
svědectvími“, co vše mají zase ti čtyřkolkáři na svědomí: srnec skočil do plotu a zlomil
si vaz protože ho vyplašil čtyřkolkář, nově zasazené stromky rozjezdili bezohlední
čtyřkolkáři, čtyřkolkáři projeli vzrostlým obilím, čtyřkolka je projevem bohatství a
snobství (tohle skutečně řekl jeden ubohý redaktor televize NOVA) a tak dále. 
Jednoduchý pohled je však vlastní pouze jednoduchým lidem. Bagatelizace problému je
to nejjednodušší, co můžou kritici čtyřkolek předvést. Pojďme se nad celou věcí
společně trošku zamyslet. Přeci i já osobně nevidím v myslivcích jen psychicky ujetého
člověka, který mě osobně zastřelil dva psy 300 m od mého domu a to přímo na silnici v
obci (to myslím bylo porušení tolika zákonů a pravidel pro použití zbraně, že by si
dotyčný nevystřelil do konce života ani na střelnici). Pro mě jsou myslivci lidé, kteří se
starají o zbytky naší přírody a ve veškerém volném čase se věnují své zálibě a koníčku
stejně jako ostatní provozovatelé svých zálib. Myslím že správný myslivec do zvířat
střílí jen když je to nutné a potřebné a neukájí se vražděním všeho živého okolo sebe (
ale určitě jsou i tací). Proto je třeba říci, že čtyřkolkáři jsou zase jen lidé co provozují
svého koníčka a pokud jsou normální, provozují ho s maximálním možným ohledem.
Ale rozhodně se jedná o určitý fenomén doby a jen tak se provoz čtyřkolek neukončí.
Je třeba spíše hledat společnou cestu než jitřit emoce dotčených stran. Čtyřkolkář musí
respektovat, že provoz mimo cesty nebo po zasetých polích je prostě tabu a že tím jen
ničí práci, úsilí a finance někoho jiného. Sami jsme však potkali člověka, který autem
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(ruským GAZem s vozíkem) vyjížděl přímo z lesa mimo cestu s nakradeným dřívím a
ještě na nás hrozil, když jsme jeli po lesní cestě okolo – asi ho naštvalo že se nás lekl a
musel přestat krást). Ale les tam samozřejmě rozjezdili čtyřkolkáři. Pohyb po cestách,
kde si normální místní lidi každý den zkracují cestu do práce je zcela legitimní, proč
někdo ano a druhý ne. Navíc se v mnoha případech jedná o asfaltové komunikace s
označením zákazu vjezdu, který stejně nikdo nedodržuje.  Pokud míjíme stádo srnek
nebo zajíce, vždy ubereme, zastavíme a změníme směr, vždy zastavím nebo ubereme,
když míjíme cyklisty, pěší a jezdce na koních necháme projet a vypínáme motory. Jsou
to zase jen lidé co provozují své záliby a rozhodně s nimi chceme vycházet. Že naše
legislativa neupřesňuje provoz a je děravá je věc další a že jezdit v zasazených
stromcích je svinstvo, na tom se shodneme. Ale není možné nechat na sebe plivat a
nechat si ubližovat za hranicí trestního práva a považovat všechny čtyřkolkáře za
pacholky. Kdo toto dělá tak to je právě ten člověk, co má skutečný mindrák a třeba jen
závidí že nejede také. Vážená veřejnosti, čtyřkolky se ve světě běžně používají pro
pohyb v lese a na polích a špatně přístupných místech, používají je lovci zvěře,
myslivci, rybáři i zemědělci - obecně normální lidi. V naší skupině jezdíme s určitými
pravidly, abychom nezhoršovali napjaté poměry mezi čtyřkolkáři a ostatními lidmi ( a
už jsme se s některými rozloučili pro nedodržování našich zásad).  Pojďme hledat
společnou cestu – můžeme vyhledat a lokalizovat černé skládky a pomoci s jejich
likvidací, můžeme se přesně domluvit na koridorech pohybu. Jsem osobně velký
milovník přírody ale víc mě pobuřují krvavé stopy na sněhu od zabité zvěře přímo u
krmelců než průjezd motorky okolo „mého“ lesa. Jeden příklad za všechny – třikrát tam
a zpět jsme přejeli strniště po posekaném poli (dobrý paradox je ještě to, že to je mé
pole) a u cesty zastaví Škoda 120, z ní vystoupí muž a chodí okolo. Po chvíli k němu
zajedu zda nepotřebuje pomoci a on na mě nepříčetně vystartuje, jestli nehoníme po
poli zvěř. Jen jsem odvětil, že moc kouká na Novu a jestli mu připadá jeho dotaz
normální, mě tedy že ne.  Lidi soudí všude všechny stejně a hloupě, každý si to musí
přebrat sám ale pokud oprávněně kritizujete ty, kteří škody páchají a nejednáte
celoplošně, je to v pořádku, je třeba proti tomu bojovat a budeme tomu i nápomocni.
Pokud však budeme napadeni hrubým způsobem a bezdůvodně, jak se to často stává,
bránit se budeme.  Každý nese zodpovědnost za své jednání a bohužel jsou mezi námi
tací, co nám image vysloveně kazí. Ale tací jsou i mezi myslivci, řidiči, úředníky a
zkrátka mezi všemi lidmi.   Vážená veřejnosti, přemýšlejte a vžijte se i do role druhých,
než budete jednostranně soudit a ťukat si na čelo, neboť v opačném případě se u toho
můžete rovnou koukat do zrcadla.   EXCREMENT CAN-AM TEAM MB
sq 19.03.2009 11:43:40

;-)
mirazmiraz 19.03.2009 19:28:21

Trefoun> bedo zaloz nove forum na ten dopis, at to vidi co nejvice lidi
sq 19.03.2009 19:37:40

;-)
Eifel_KQ.M 19.03.2009 21:31:40

Trefoun> Dovolil jsem si Tvůj veřejný dopis zkopírovat na Budějckou klubovnu. Díky,
souhlasím s Tebou. Michal. (y) (y) (y)
-Rastaman- 19.03.2009 21:50:53
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Trefoun> (y) (y)
alex71 19.03.2009 23:18:00

Ahoj Boleslaváci - plánujete něco na jaro?Z LBC to mám co by kamenem dohodil, takže
bych se rád objevil.Jistě chápete,že je ještě krutá zima a to fakt po ose nedám -
nemám kouli hoši/myslel jsem tu na tahání vleku/.
valda75 19.03.2009 23:25:51

Alex71> zdar Alexi, planujeme sand manii v pisaku u jicina. Dame vcas vedet, budeto
nekdy v dubnu.... jinak jezdime casto smerem na turnov, tak se muzeme dohodnou a
srazit se nekde u Ceskeho dubu, tam muzou byt dobre trate? Miraz a Valda75 (piseme
z hospody u prcaldy-valdy)
alex71 19.03.2009 23:40:23

ouklej chlapi.něco dohodneme a rád se připojím.
alex71 19.03.2009 23:40:57

Prcalda -valda?Kde to leží?
benbourbon 19.03.2009 23:46:29

Trefoun> (y) B-) :-P
zaks 16.09.2009 19:38:59

Víte o tom, že výše uvedený článek (resp. dopis) byl v posledním časopise Quad? Já za
ten dopis dávám (y)
HANS.Ltm 16.09.2009 19:50:44

ten dopis :-DD
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